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Από το υπ’ αριθ. 7/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 202/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτρο-
πών. 

 
       Σήμερα 5 Μαρτίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» . 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Κ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 195/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 196/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2007 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Διαμαντής, Η. Σοφιανίδης.. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 204/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 205/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 207/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. 
Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

   

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
εξέθεσε στο συμβούλιο ότι με την υπ΄ αριθ. 8/2007 απόφασή της η Δημοτική 
Επιτροπή Παιδείας εισηγείται την κατανομή ποσού 214.500,00 ευρώ, που αποτελεί 
έναντι Α΄ Εξαμήνου 2007, προς τις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των 
λειτουργικών εξόδων των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
Α/Α                     ΣΧΟΛΙΚΕΣ  ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΠΟΣΟ ΣΕ € 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 9.500,00 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  3.500,00 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 8.500,00 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
7.650,00 

   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  4.500,00 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
6.600,00 

   7. 3ου Γυμνασίου   7.500,00 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  12.000,00 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 6.600,00 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.600,00 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  6.600,00 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 

11ου Δημοτικού 
6.800,00 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.500,00 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  5.500,00 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 4.750,00 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 36.000,00 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 6.750,00 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.750,00 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 600,00 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.750,00 
 21. 2ου Γυμνασίου 10.500,00 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  12.500,00 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.500,00 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – 

Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 
2.000,00 

 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 7.500,00 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.250,00 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.650,00 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.650,00 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 214.500,00 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαστεργίου: Από το υπουργείο Εσωτερικών ήρθε στον Δήμο μας έναντι 
της επιχορήγησης του α΄ εξαμήνου, ποσό 286.000 ευρώ για τις λειτουργικές δαπάνες 
των σχολείων. Απ΄ αυτά προτείνονται για κατανομή στις σχολικές επιτροπές 214.500 
ευρώ, σε αναλογία 91.500 ευρώ για την πρωτοβάθμια εκπαίδευση και 123.000 ευρώ 



για τη δευτεροβάθμια. Η αναλογία αυτή είναι σύμφωνη με την πρόταση της 
πενταμελούς Νομαρχιακής Επιτροπής που μοίρασε τα χρήματα στην πρωτοβάθμια 
και δευτεροβάθμια κάθε Δήμου. Μετά απ΄ αυτό συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή 
Παιδείας ομόφωνα αποφάσισε να κατανείμει αυτό το ποσόν στις σχολικές επιτροπές, 
όπως ακριβώς φαίνεται στον πίνακα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σακαλής: Ο κ. Παπαστεργίου είπε ότι η επιχορήγηση για λειτουργικές 

δαπάνες έναντι του α΄ εξαμήνου είναι 286.975,39 ευρώ και προτείνεται η κατανομή 
ποσού 214.500 ευρώ. Το άλλο ποσόν που πάει; Στον φάκελο του θέματος δεν 
υπήρχαν οι προηγούμενες κατανομές ώστε να κάνουμε σύγκριση τι πήραν στο α΄ 
εξάμηνο τις άλλες χρονιές και τι παίρνουν τώρα, αν υπάρχει κάποια αυξομείωση, η 
οποία θα έπρεπε να είναι αιτιολογημένη και τις ανάγκες των σχολικών επιτροπών οι 
οποίες, όπως είπα, θα έπρεπε να υπάρχουν εδώ στην εισήγηση. 

Γουναράς: Κάνει ο Δήμος παρακράτηση για τη συντήρηση των σχολείων ή 
αποδίδει όλα τα χρήματα στις σχολικές επιτροπές; Εκείνο το λογιστικό πρόβλημα 
ώστε να θεωρείται ότι η πρώτη δόση του επόμενου έτους ήταν τέταρτη ή πέμπτη του 
προηγουμένου έχει λυθεί τώρα; 

Παπαστεργίου: Καταρχήν θα ήθελα να πω στον κ. Σακαλή ότι τα υπόλοιπα 
χρήματα θα χρησιμοποιηθούν για τη συντήρηση των σχολικών κτιρίων και για τις 
υπηρεσίες που προσφέρει ο Δήμος προς τα σχολεία. Είναι ξεκαθαρισμένο αυτή τη 
στιγμή, και είναι ξεκαθαρισμένο εδώ και τρία χρόνια, γιατί αυτή η φασαρία που 
αναφέρετε έγινε το πρώτο ακριβώς έτος, τότε χάθηκαν οι δόσεις και ψάχναμε να 
βρούμε που ήταν κι αυτή τη στιγμή από το υπουργείο Εσωτερικών ήρθαν χρήματα 
προκαταβολή α΄ εξαμήνου και είναι ακριβώς τα μισά απ΄ αυτά που πρέπει να δώσει 
το υπουργείο για το πρώτο εξάμηνο. Το αντίστοιχο ποσό του αντίστοιχου α΄ 
εξαμήνου ήταν 271.624,95 ευρώ από τα οποία δόθηκαν στις σχολικές επιτροπές 
190.000 ευρώ. Δηλαδή, ενώ το ποσόν του προηγούμενου εξαμήνου ήταν μικρότερο 
απ΄ αυτό το εξάμηνο, η παρακράτηση ήταν 82.000 ευρώ ενώ τώρα η παρακράτηση 
είναι 72.000, έχουμε δηλαδή 10.000 ευρώ λιγότερη παρακράτηση παρόλο που το  
ποσό είναι μεγαλύτερο. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Όλα τα χρόνια ο Δήμος έπαιρνε την ετήσια επιχορήγηση για 

τη μεταβίβαση αυτών των χρημάτων στις σχολικές επιτροπές και πάντα ο Δήμος 
κρατούσε ένα ποσοστό 25-30% προκειμένου να συντηρήσει τα σχολεία. Ο κ. 
Παπαστεργίου τα προηγούμενα χρόνια συνεχώς μειοψηφούσε στην πρότασή μας να 
παρακρατηθούν αυτά τα ποσά και υπερθεμάτιζε κι έλεγε ότι έπρεπε να δοθεί 
ολόκληρο το ποσό στα σχολεία. Τέσσερις φορές ερχόταν το θέμα στο δημοτικό 
συμβούλιο γιατί ανά τρίμηνο μας έδιναν τα χρήματα και τέσσερις φορές ο κ. 
Παπαστεργίου έλεγε το ίδιο πράγμα. Δεν προσπαθήσαμε να τον πείσουμε τέσσερα 
χρόνια ότι αυτός ήταν ο ορθός δρόμος της επιχορήγησης των σχολικών επιτροπών 
και της συντήρησης των σχολείων, δηλ. ένα πετυχημένο σύστημα 20 ετών και 
παραπάνω. Τι έγινε τώρα και άλλαξε και εισηγείται αυτά ακριβώς που 
εισηγούμασταν εμείς; Τι του λένε τώρα οι διευθυντές, γιατί τότε μας έλεγε πως οι 
διευθυντές ήθελαν όλα τα χρήματα και να αναλάμβαναν αυτοί τη συντήρηση των 
σχολείων ενώ σε μας έλεγαν το αντίθετο. 

Σακαλής: Το ίδιο ερώτημα θα έθετα κι εγώ στον κ. Παπαστεργίου. Δεν μας 
λέει για ποιους λόγους παρακρατεί αυτό το ποσόν, τι άλλαξε από τότε έως σήμερα 
και τελικά ασπάζεται τη δική μας γνώμη ή επιμένει στη δική του; Θα ήθελα στο 
επόμενο συμβούλιο να υπάρχει και ο αντίστοιχος πίνακας του προηγούμενου 
εξαμήνου, τι παίρνει δηλ. η κάθε σχολική επιτροπή ώστε να έχουμε ένα μέτρο 



σύγκρισης. Θέλουμε να μας πει πραγματικά αν είχαμε εμείς δίκιο τότε ή αν έχετε 
εσείς τώρα. 

Γουναράς: Ηθελα να επισημάνω ότι συνεχίζεται η ίδια πολιτική με την 
προηγούμενη δημοτική αρχή οπότε τσάμπα γινόταν τότε οι διενέξεις. 

Παπαστεργίου: Για να αποκαταστήσω την αλήθεια να πω ότι μειοψηφήσαμε 
μόνο σε μία ψήφιση δαπανών σχολικών επιτροπών κι αυτό ήταν στην τελευταία 
συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου, ήταν τότε που η παρακράτηση ήταν στο 
33%. Πράγματι είχαμε διαφορετική άποψη όσον αφορά τον τρόπο που διαχειρίζονταν 
τις σχολικές επιτροπές και να είστε σίγουροι πως αυτά που λέγαμε τότε θα τα κάναμε 
πράξη σήμερα εάν εσείς από τα χρήματα που παρακρατήσατε, τουλάχιστον από τις 
τέσσερις σκεπές κάνατε τις δύο και τουλάχιστον από τα τέσσερα κτίρια που έχουν 
προβλήματα ηλεκτρολογικών εγκαταστάσεων κάνατε τα δύο. Σίγουρα η 
παρακράτηση που κάνουμε σήμερα και είναι της τάξης του 25% και θα συνεχίζεται 
κάθε χρόνο αλλά μειωμένη, θα δείτε ότι στο τέλος θα φτάσουμε εκεί που είχαμε 
προτείνει και που είναι το κόστος της συντήρησης της απασχόλησης του προσωπικού 
στη συντήρηση των σχολείων και δεν είναι άλλη από το 15%. Θεωρώ ότι το 
λογιστικό πρόβλημα υπήρχε κι εξακολουθεί να υπάρχει για μία δόση που υπήρχε και 
προφανώς χάθηκε στις αρχές της θητείας της προηγούμενης δημοτικής αρχής. Το 
τόνισα και τότε, το τονίζω και τώρα, είχα φέρει και στοιχεία από τις σχολικές 
επιτροπές και είχα αποδείξει ότι πράγματι έλειπε μία επιχορήγηση. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος: Μάλλον δεν θυμάται καλά ο κ. Παπαστεργίου και 

παρουσιάζει τα νούμερα και τα ποσοστά λάθος αν και είναι μαθηματικός. Δεν χάθηκε 
καμία δόση και ξέρετε ότι η τέταρτη δόση ήρθε τον επόμενο χρόνο. Κατανοώ που 
σήμερα αναγκάζεστε ν΄ αλλάξετε θέση γιατί πολλά μας λέγατε όλη την τετραετία και 
όταν δεν μπορέσαμε να σας πείσουμε 4 χρόνια ότι αυτός ήταν ο ορθός δρόμος και 
που ακολουθούσαν τρεις διαφορετικοί δήμαρχοι, θέλω εγώ να σας πείσω σήμερα; 
Φτάνει που το ομολογήσατε. Αν θέλετε όμως να σας βοηθήσουμε γιατί πιστεύετε ότι 
αυτός είναι ο ορθός δρόμος να πούμε εμείς, η αντιπολίτευση δηλαδή, να δοθούν όλα 
τα χρήματα στις σχολικές επιτροπές, γιατί αυτό είναι και το νόμιμο. Πρότασή μου 
λοιπόν είναι να δοθούν όλα τα χρήματα στις σχολικές επιτροπές αφού δεν ομολογείτε 
ότι κάνατε λάθος εκτίμηση και μιλάτε για ποσοστά και μάλιστα χωρίς να τα 
τεκμηριώνετε. Μπορώ να το αποδείξω ότι θα πάνε όλα τα χρήματα στις σχολικές 
επιτροπές και να δούμε πώς θα συντηρηθούν μετά τα σχολεία. Θα τα συντηρήσετε με 
το 15% που λέτε εσείς. 

Σακαλής: Να υπενθυμίσω στον κ. Παπαστεργίου ότι δεν ήταν μία φορά που 
δεν ψήφισε, αλλά κάθε φορά που ερχόταν το θέμα έλεγε «με την επιφύλαξη ότι τα 
λεφτά πρέπει να δίνονται στις σχολικές επιτροπές» και πως πάντα οι διευθυντές 
διαμαρτύρονταν. Σήμερα οι διευθυντές δεν μας είπατε αν διαμαρτύρονται ή όχι. 
Σήμερα λέτε ότι θα παρακρατήσετε το 25% για να κάνετε τις δύο σκεπές, τις οποίες 
κι εμείς πράγματι θα μπορούσαμε να τις κάνουμε αλλά κάναμε άλλες πιο σημαντικές 
παρεμβάσεις στα σχολεία που γνωρίζετε πάρα πολύ καλά όπως π.χ. στο 9ο δημοτικό, 
πέρυσι στο 13ο δημ. κ.α. Θα κάνετε τις σκεπές αλλά θα σας μείνουν άλλα 
σημαντικότατα θέματα όπως οι τουαλέτες κ.λ.π. που έχουν να κάνουν με την υγεία 
των παιδιών. Και σήμερα ξέρω ότι πολλά σχολεία είναι πολύ παλιά και χρήζουν 
άμεσης συντήρησης. Γνωρίζει ο κ. Μαυροκεφαλίδης, που είναι δάσκαλος, τα 
αιτήματα που έρχονταν και θα έρχονται και σε σας απ΄ όλα τα σχολεία για 
συντήρηση και αποκατάσταση σημαντικών προβλημάτων. Σημασία έχει πως είτε για 
σκεπές είτε για οτιδήποτε άλλο, αυτά τα χρήματα πήγαιναν για συντήρηση 
αποκλειστικά των σχολείων και πουθενά αλλού κι αυτό πιστεύω να το αναγνωρίζετε. 



Γουναράς: Χωρίς να θέλω να σας θίξω, η αλήθεια είναι πως για πολλά χρόνια 
επιμένατε στο λογιστικό λάθος, επιμένατε να δίνεται όλο το ποσόν. Η πολιτική είναι 
η ίδια κι αν θα παρακρατηθούν περισσότερα ή λιγότερα είναι θέμα εκτίμησης. 
Παρακρατώντας λιγότερα μπορεί να μην καταφέρετε να ανταπεξέλθετε στις 
υποχρεώσεις σας. Εγώ αυτό το έθιξα για να πω πως πολλές φορές στο δημοτικό 
συμβούλιο χάνεται χρόνος και λέγονται μεγάλα πράγματα χωρίς να υπάρχει 
αντικείμενο, κάτι που είναι εις βάρος της πόλης. 

Παπαστεργίου: Νομίζω φάνηκε καθαρά και από την τοποθέτηση του κ. 
Σακαλή ότι ψηφίζαμε όλες τις πιστώσεις όπως ακριβώς τις φέρνατε, χωρίς να έχουμε 
καμία πρόταση τροποποίησης ή καμία εισήγηση. Εκείνο που θέλω επίσης να τονίσω 
με πολύ μεγάλη ένταση και να πω στον κ. Σκουμπόπουλο, ότι σαν μαθηματικός 
εκτιμώ ότι χειρίζομαι καλά τους αριθμούς και οι αριθμοί αυτοί που λέω δεν είναι 
ούτε ατεκμηρίωτοι ούτε δεν έχουν βάση. Την τελευταία φορά εσείς παρακρατήσατε 
το μέγιστο ποσοστό που μπορούσε να παρακρατήσει κάποιος δηλ. 33% και ήταν 
πάρα πολλά χρήματα. Ηταν τα μοναδικά που δεν ψηφίσαμε γιατί δεν είχαμε εκείνα τα 
δείγματα που έπρεπε να έχουμε ότι τα χρήματα χρησιμοποιούνταν με τον καλύτερο 
τρόπο για τη συντήρηση των σχολείων. Θα έχετε δικαίωμα να κάνετε κριτική στο 
τέλος της τετραετίας εάν αυτά που λέμε δεν θα πραγματοποιηθούν. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Σκουμπόπουλος: Το θέμα είναι ότι παρακρατείται ένα ποσόν κι εγώ λέω ότι 

ήταν 25-30% από το 1986 που ήρθαν τα σχολεία στους Δήμους. Εμείς το κατεβάσαμε  
στο 25% αλλά έπρεπε να το κάνουμε 40% γιατί παραπάνω χρήματα χρειάζονται για 
τη συντήρηση των σχολείων και όχι για τα λειτουργικά έξοδα. Αυτό θα το 
διαπιστώσετε κε συνάδελφε όταν θα συνεργασθείτε με τον αντιδήμαρχο τεχνικών και 
δεν θα έχει χρήματα για να συντηρήσει τα σχολεία. Πολύ φοβάμαι ότι την άλλη φορά 
θα φέρεις πρόταση για 45% γιατί θα σε πιέζει ο αντιδήμαρχος τεχνικών. Πρέπει να 
πληρωθούν οι έξι εργαζόμενοι που απασχολούνται στα σχολεία και δεν θα 
πληρώνονται από δημοτικά έσοδα αλλά από τις πιστώσεις του υπουργείου Παιδείας 
που μεταβιβάζονται για τις συντηρήσεις των σχολείων. Για να σας διευκολύνουμε, 
διαλέξτε όποιο ποσοστό θέλετε κι εμείς θα το ψηφίσουμε, αρκεί που πεισθήκατε ότι 
αυτός είναι ο σωστός τρόπος. Αυτό που λέγατε εσείς δηλ. να μεταβιβάζονται όλα τα 
χρήματα στα σχολεία ήταν λάθος και τα σχολεία δεν θα συντηρούνταν ενώ τώρα 
είναι σε πολύ καλή κατάσταση και σε πολύ καλύτερη από πολλούς Δήμους της χώρας 
μας που δεν υιοθετούν αυτό το σύστημα. 

Σακαλής: Πραγματικά πιστεύει ο κ. Παπαστεργίου ότι πρέπει να 
παρακρατείται το ποσόν για τη συντήρηση των σχολικών κτιρίων; 

Παπαστεργίου: Πραγματικά θα υπερτονίσω αυτό που είπε ο κ. 
Σκουμπόπουλος ότι δηλ. χρειάζονται παραπάνω χρήματα για τα σχολεία. Φαίνεται 
όμως ότι δεν κράτησε τίποτα απ΄ αυτά για τα οποία έκανε ενημέρωση η κα Δήμαρχος 
στην αρχή. Αυτή την ανάγκη αναγνωρίζουμε κε Σκουμπόπουλε και πήγαμε στον 
ΟΣΚ και ζητήσαμε χρήματα και μάλιστα για συντηρήσεις. Και η μεγάλη διαφορά και 
η ουσία του θέματος είναι ότι εμείς θ΄ αγωνιζόμαστε να αυξήσουμε τις επιχορηγήσεις 
των σχολείων, να αυξήσουμε τα χρήματα που δίνονται για τη συντήρηση των 
σχολικών κτιρίων. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ΄ αριθ. 8/2007 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση 
σε σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 



3.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και του άρθρου 50 
του Ν. 1566/85, όπως τροποποιήθηκε με τον Ν. 1894/90. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού € 214.500,00 (έναντι Α΄ 
Εξαμήνου 2007) των παρακάτω σχολικών επιτροπών, για την κάλυψη των 
λειτουργικών εξόδων των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
 
Α/Α                     ΣΧΟΛΙΚΕΣ  ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΠΟΣΟ ΣΕ € 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 9.500,00 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  3.500,00 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 8.500,00 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
7.650,00 

   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  4.500,00 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
6.600,00 

   7. 3ου Γυμνασίου   7.500,00 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  12.000,00 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 6.600,00 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.600,00 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  6.600,00 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 

11ου Δημοτικού 
6.800,00 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.500,00 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  5.500,00 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 4.750,00 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 36.000,00 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 6.750,00 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.750,00 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 600,00 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.750,00 
 21. 2ου Γυμνασίου 10.500,00 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  12.500,00 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.500,00 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – 

Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 
2.000,00 

 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 7.500,00 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.250,00 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.650,00 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.650,00 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 214.500,00 
 



 Β) Ψηφίζει ποσό 214.500,00 ευρώ σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 00/6711 
«Απόδοση σε σχολικές επιτροπές» του προϋπολογισμού του Δήμου οικονομικού 
έτους 2007 για να διατεθεί στους πιο πάνω δικαιούχους. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  202/ 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Κ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-3-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 
 
 
 


